
Записник са седнице Студентског парламента одржане 23.01.2015. 

 

 

 

Седници, која је почела у 17 часова, је присуствовало 12 чланова. Усвојен је следећи дневни ред: 

1. Хуманитарна акција у сарадњи са Нурдором 

2. Извештај са комисије за евалуацију 

3. Извештај са Савета 

4. Проблеми на које наилази Парламент 

1. Милица Милашиновић је позвала чланове Парламента и остале присутне студенте да учествују 

и анимирају колеге да узму учешће у Хуманитарној акцији која ће се на нашем Факултету одржати 

27. и 28. јануара 

2. Ана Радаковић , члан Комисије за евалуацију, упознала је остале чланове са идејом осталих 

чланова комисије да Студентски парламент подржи, односно апелује на студенте да озбиљно 

приступе вредновању наставе које би се спровело у марту 

3. Чланови Парламента и остали студенти су упознати са проблемима у Савету. Финансијски план 

још није усвојен. Расправљало се да ли Парламент на неки начин може да утиче на одлуку. 

Закључак је да питање усвајања плана није техничко питање, већ политичко, јер сада иде избор 

декана. Један део Платоа би требало дати студентима. 

4. У четвртој тачки дневног реда се отворило питање неактивности и незаинтересованости 

чланова Парламента. Бојан Тајхмајстер је рекао да је до седнице 13 чланова поднело оставку, те 

да је угрожен кворум. Расправљало се шта би било најбоље решење за ову ситуацију. Предложени 

су нови ванредни избори, које би расписала Милица Милашиновић, јер њена оставка на место 

студента продекана још није верификована. За овај предлог гласало је 10 чланова, док су 2 била 

уздржана. 
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